



## **Møte i Studentparlamentet**

nr 6/19-20

Onsdag 01. april 2020

Zoom

Kl 16-18.00

Møtestart kl 16.30

## Referat Studentparlamentsmøte 01.04.2020

**Tid:** Onsdag 01.04.20 kl.16.30-19.00

**Stad:** Zoom

**Ordstyrar:** Trym Nikolas Rimmen

### Til stades med stemmerett: 10

**AHL:** Rikke Jenny Pettersen (H, tom. Sak 61)

**AKF:** Lars Grindvik Uri (H), Anders Viktor Kvile (H, tom. Sak 62)

**AMF:** Live Dale Fasting (H), Trygve Taranger (1.Vara)

**ASH:** Ina Istad (H), Andre Kjerpeseth Svarstad (H)

**FRI:** Arnaud Duhamel (H), KishoreGajendra (H), Daria Jermacane (1. vara)

**Meldt forfall:** Michelle Connor Søreng (AHL), Maja Susann Melbye (AMF), Jørgen Tyrholm (FRI)

### Til stades utan stemmerett:

AU: Paloma LonenzaleAlonso, Trym Nikolas Rimmen, Mathilde Gaalaas-Berg, David Bernatek og Anna Kristin Indridadottir.

Kontrollkomitéen: Bernt Inge Berge

Andre møtande/gjestar: Allan Levi Melby, Johann Roppen (tom. Sak 60), Odd Helge Mjelle (tom. Sak 60), Irmelin Johanne Angell Losvik (tom. Sak 61), Ida Moun (tom. Sak 61) og Øysten Mikal Eiksund.

## Saksliste

<b>Sak 56 – 19/20:</b>	<b>Opprop og val av møteleiing</b> .....	3
<b>Sak 57 – 19/20:</b>	<b>Godkjenning av innkalling og saksliste</b> .....	3
<b>Sak 58 – 19/20:</b>	<b>Godkjenning av referat frå møte 26.02.20</b> .....	4
<b>Sak 59 – 19/20:</b>	<b>Orienteringar</b> .....	4
<b>Sak 60– 19/20:</b>	<b>Orientering om situasjonen ved HVO</b> .....	4
<b>Sak 61 – 19/20:</b>	<b>Val av styremedlemer til SiVolda</b> .....	5

<b>Sak 62 – 19/20:</b>	<b>Velferdsgruppa treng idear knytt til velferdstilbodet .....</b>	<b>6</b>
<b>Sak 63 – 19/20:</b>	<b>Eventuelt.....</b>	<b>6</b>

## **Sak 56 – 19/20: Opprop og val av møteleiing**

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: Trym Nikolas Rimmen

---

### **Namneopprop**

#### **Val av møteleiing og teljekorps**

##### **Forslag til vedtak:**

- Trym Nikolas Rimmen vert vald til ordstyrar
- Marit Aklestad vert vald til referent
- Bernt Inge Berge og Paloma Lorenzale Alonso vert valde til teljekorps

##### **Vedtak:**

- Trym Nikolas Rimmen vert vald til ordstyrar
- Mathilde Gaalaas-Berg vert vald til referent
- Bernt Inge Berge og Paloma Lorenzale Alonso vert valde til teljekorps

## **Sak 57 – 19/20: Godkjenning av innkalling og saksliste**

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: Ordstyrar

---

### **Godkjenning av møteinnkalling**

**Forslag til vedtak:** Studentparlamentet godkjenner møteinnkallinga.

### **Godkjenning av saksliste**

Eventuelle merknadar eller endringar av sakslista, samt eventuelt-saker vert meldt inn her.

**Forslag til vedtak:** Studentparlamentet vedtek fylgjande saksliste for møtet:

		<b>Dagsorden for studentparlamentsmøte 26.02.20</b>		
16:30	56	Opprop og val av møteleiing	V	Ordstyrar
	57	Godkjenning av innkalling og saksliste	V	Ordstyrar
	58	Godkjenning av referat frå møte 26.02.20	V	Ordstyrar
16:35	59	Orienteringar	O	Trym
16.50	60	Orientering om situasjonen til HVO	O/D	Paloma
17.15	61	Val av styremedlemer til SiVolda	V	Mathilde
17.30	62	Orientering, Trivselsveka 2020	O/D	David

	63	Eventuelt		
		Møteslutt		
18.00		Møtekritikk		

- Studentparlamentet godkjente møteinnkalling og saksliste med fylgjande forslag til dagsorden.

## Sak 58 – 19/20: Godkjenning av referat frå møte 26.02.20

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: Ordstyrar  
Vedlegg: Vedlegg 1 – referat frå møte i Studentparlamentet 26.02.20

---

**Forslag til vedtak:** Studentparlamentet godkjenner referatet frå sist møte i Studentparlamentet, 26.02.20.

- Studentparlamentet godkjente referatet frå møte i Studentparlamentet 26.02.20

## Sak 59 – 19/20: Orienteringar

Type sak: Orienteringssak  
Sakshandsamar: Trym Nikolas Rimmen

---

AU

- Situasjonen for AU og Studentparlamentet framover (Trym)
- Val av nytt AU i studentparlamentet
- Høyring, campus planen (Trym)
- Fadderstyre (Trym, Arnaud)

Info frå stud.repr. i råd og utval

## Sak 60– 19/20: Orientering om situasjonen ved HVO

Type sak: Orienteringssak og diskusjonssak  
Sakshandsamar: Paloma Lorenzale Alonso

---

Høgskulen i Volda (HVO) har fått nye rutinar og midlertidig forskrift, Johann Roppen ønskjer å ha ei orientering til parlamentet. Han kjem til orientere om korleis semesteret kjem til å sjå ut framover og korleis institusjonen arbeidar for å halde drifta oppe å gå.

### Bakgrunn

11.Mars satte HVO stabb. Dette vil seie at leiinga og kritisk viktige personar møtast til kriseleiingsmøte kvar morgon, for å følgje opp rutinar og sette i verk tiltak. Her vart mellombels forskrift om studium og eksamen, og informasjon som går ut til stab og studentar diskutert.

Meir informasjon:

<https://www.hivolda.no/korona>

<https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2020-03-19-365?q=h%C3%B8gskulen%20i%20volda>

- Johann Roppen og Odd Helge Mjelle forlèt møtet.

## Sak 61 – 19/20: Val av styremedlemer til SiVolda

Type sak: Vedtaksakk  
Sakshandsamar: Mathilde G-Berg

I SiVolda er 3 av 5 medlemer studentrepresentantar valt av Studentparlamentet ved Høgskulen i Volda. Vi skal her velje 3 nye representantar for neste studieår.

Vi ber om at dei som ønskjer å stille melder seg. Ein får 2 min taletid til å presentere seg sjølv, når alle som har stilt har presentert seg, opnar vi for spørsmål frå. Der etter går vi til val gjennom Google survey.

### Bakgrunn

SiVolda sitt styre jobbar med å sørge for at alt går rett for seg og at bedriftene verte forsvarleg drevet. Dette inneberer blant annet å gå gjennom og godkjenne sakspapir, planer og rapporter. Kwart styre medlem får kursing av hele styret på korleis man held møter, leser gjennom sakspapir og andre eigenskapar som er lurt å kunne i vervet. Ein får moglegheita til å komme med idear til handlingsplan og tiltak.

Det er vanlig med 6 møter i studie året.

### Forslag til vedtak:

Studentparlamentet vel 3 faste og 3 vara representantar til SiVolda sitt styre

- Irmelin Johanne Angell Losvik, André Kjeperseth Svarstad og Ida moum stilte til val.
- Paloma Lorenzale Alonso, Allan Levi Melby og Mathilde Gaalaas-Berg stilte til val som vara.
- **Vedtak:** Studentparlamentet vel Irmelin Johanne Angell Losvik, André Kjeperseth Svarstad og Ida moum som studentrepresentantar til SiVolda styre. I tillegg ble Paloma Lorenzale Alonso veld til 1.Vara, Mathilde Gaalaas-Berg verl til 2.vara og Allan Levi Melby veld til 3.vara.

Ida moum, Irmelin Johanne Angell Losvik og Rikke Jenny Pettersen forlèt møte.

## Sak 62 – 19/20: Velferdsgruppa treng idear knytt til velferdstilbodet

Type sak: Vedtakssak  
Sakshandsamar: David Bernatek

---

Velferdsgruppa ved HVO planla originalt ei trivselsveke 23.-27. mars 2020. David orgjenterer om kva gruppa treng inspell på og kva dei har diskutert opp til no.

### Bakgrunn

Velferdsgruppa vart stifta i fjor som eit velferdstilbod for å ivareta studentane si psykososiale miljø. Gruppa består av studenthumanist Lone Ellingvåg Knutsen, studentrådgjevar Eli Anne Løkse i SiVolda, velferdsansvarleg i AU David Bernatek, Elin Gundersen på biblioteket, Line Lauvsnes Oddekalv på kommunikasjon og organisasjonskonsulent Marit Aklestad, i tillegg til å kople på relevante personar og fagmiljø ut i frå planlagt aktivitet.

Velferdsgruppa arbeider for å skape fleire sosiale møteplassar og eit godt studiemiljø for alle studentane på høgskulen. Gruppa samarbeider med HVO, Studentparlamentet og Fadderveka, og har allereie arrangert fleire vellukka arrangement som psykisk helsemanaden i oktober 2019 og hjelp i førstehjelp i eksamenstida.

Velferdsgruppa er til for studentane. Velferdsgruppa vil difor gjerne få tilbakemelding på gode idear for dei neste månadane.

- **Velferdsgruppa fekk fleire gode innspel frå Studentparlamentet, som dei tek til etterretning i arbeidet framover.**

**Anders Viktor Kvile forlèt møtet.**

## Sak 63 – 19/20: Eventuelt

Type sak: Diskusjonssak  
Sakshandsamar: Trym Nikolas Rimmen

---

Møtekritikk etter møteslutt